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”Utifrån funktionshinderrådet i kyrkogårdsnämnden vill vi 

framhålla att förvaltningen har ett tydligt Rättighetsperspektiv i 

arbetet med funktionshinderfrågor, helt i linje med programmet. 

Detta perspektiv syns tydligt i hur tjänstemännen kopplade till rådet 

arbetar. 

 

Vi kan inte undanhålla det som påpekas på sidan 6 i programmet: 

ungefär 20% av stadens befolkning uppger att de har en 

funktionsnedsättning som påverkar det dagliga livet 

(Folkhälsomyndighetens rapport 2016). 

 

1. Funktionshinderstrateger. När det gäller att införa ett 

jämställdhetsperspektiv i stadens verksamheter anställer 

man jämställdhetsstrategier för att arbeta med det. Vi tror att 

staden v göra på ett liknande sätt när det gäller att införa ett 

funktionshinderperspektiv. 

2. Det måste följa med specialdestinerade resurser till 

nämnden. I programmet finns det inga löften om resurser 

till arbetet med att förverkliga programmet, vare sig i pengar 

eller personalresurser. Ytterligare satsningar på 

funktionshinderområdet måste då tas från redan befintlig 

verksamhet vilket inte är rimligt.  

 

Händer inget av ovanstående riskerar programmet bli en 

välformulerad skrivbordsprodukt på många håll i staden. 

 

Vi instämmer i förvaltningens synpunkter i ärendet”. 

 

§ 7 Anmälan av beslut fattade av tjänsteman på 

delegation 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

1. godkänna anmälan. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2018-01-25 delegationsbeslut fattade av tjänstemän inom 

kyrkogårdsförvaltningen, Dnr 1.2-75-2018. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden besluta att  

1. godkänna anmälan. 
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§ 8 Verksamhetsberättelse 2017 för kyrkogårdsnämnden 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

1. godkänna förvaltningens redovisning av 

verksamhetsberättelse för år 2017 och överlämnar den 

till kommunstyrelsen 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2018-01-22, Dnr 1.2-87-2018. Kyrkogårdsnämnden redovisar i 

verksamhetsberättelsen för 2017 att uppsatta mål i huvudsak har 

uppnåtts och genomförts under året. Det ekonomiska resultatet visar 

på ett överskott på 29,7 mnkr. Huvudorsaken är att kostnader för 

underhållsåtgärder numera ska belasta investeringsbudgeten och 

inte driftbudgeten vilket inte kompenserats vid fördelningen av 

2017 års budget. På motsvarande sätt redovisar nämndens 

investeringsbudget ett underskott med 25 mnkr. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden besluta 

1. godkänna förvaltningens redovisning av 

verksamhetsberättelse för år 2017 och överlämna den till 

kommunstyrelsen 

2. paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

Särskilt uttalande lämnades av Annette Lundquist Larsson m fl 

(M) och tjänstgörande ersättaren Cecilia Önfelt (C) enligt följande: 

 

”Vi noterar att förvaltningen flaggar för att stölder och skadegörelse på 

begravningsplatserna är ett återkommande problem. Att stadens 

kyrkogårdar är trygga och säkra platser för dess besökare är av stor vikt 

och det är därför angeläget att förvaltningen följer utvecklingen och 

återkommer med förslag på eventuella åtgärder för att minska 

skadegörelse och öka tryggheten. Belysningen på kyrkogårdarna är en 

viktig del i att skapa trygghet.  

 

När det gäller ungdomar som fått sommarjobb i nämndens regi anser vi 

det är viktigt att fokusera på kvalitet snarare än kvantitet. Det är viktigt att 

nämnden kan erbjuda meningsfulla arbetsutgifter med bra handledning.  

 

Det är oroväckande att medarbetarindex inte når målet och detta måste 

följas upp av både förvaltningen och nämnden.   


